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Protokół Nr 6 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Obywatelskich  

Rady Miasta Zgierza  

z dnia 22 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie prowadziła Nadja Wojtera Przewodnicząca Komisji. 

 

Obecność członków na posiedzeniu: 

Radni obecni – 8 (Anna Boś, Tomasz Dziedzic, Agata Grzelak-Makowczyńska, Paulina 

Krysztofiak, Elżbieta Krzewina, Jakub Kwiatkowski, Artur Linkowski, Nadja Wojtera). 

Radni nieobecni – 1 (Marek Hiliński). 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji w II półroczu 2024 roku. 

4. Ocena stanu przygotowań służb miejskich do ferii zimowych w zakresie 

bezpieczeństwa w mieście. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji. 

6. Pisma skierowane do Komisji. 

7. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

8. Przyjęcie protokołu z 5 posiedzenia Komisji. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera na podstawie listy obecności stwierdziła quorum 

i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz obecnych na posiedzeniu 

gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag. 

Pkt 3 Sprawozdanie z działalności Komisji w II półroczu 2024 roku. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przypomniała, iż sprawozdanie było zamieszczone 

w programie eSesja.  

Brak uwag. Sprawozdanie zostało przyjęty w głosowaniu: za – 7, przeciw – 0, 

wstrzym. – 0. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 4 Ocena stanu przygotowań służb miejskich  

do ferii zimowych w zakresie bezpieczeństwa w mieście. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radna E. Krzewina zapytał, czy organizowane są dla dzieci atrakcje na ferie? 
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Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej UMZ 

R. Malinowska przypomniała, że materiał w tej sprawie został przekazany na Komisję 

Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji RMZ. Następnie przedstawiła ofertę zajęć dla 

dzieci. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera powiedziała, że tematem jest bezpieczeństwo. 

Następnie oddała głos Komendantowi Straży Miejskiej w Zgierzu. 

Komendant D. Bereżewski powiedział, że w newralgicznych miejscach jest 

monitoring, dlatego też Straż Miejska może bardzo szybko zareagować. Nadmienił, 

iż w trakcie takich przerw od nauki zdarzały się przypadki dewastacji. Odnośnie 

monitoringu dodał, że obecnie jest 105 kamer. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do Kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5 Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty: 

a) zmieniająca uchwałę Nr XXIX/348/16 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych  

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania (Druk nr 5- 2025), 

b) przyjęcia Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla miasta Zgierza na lata 

2025 - 2027 (Druk nr 6-2025), 

c) zatwierdzenia planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych w Gminie Miasto Zgierz na rok 2025 (Druk nr 7-2025) 

d) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum Opiekuńczo 

- Mieszkalnym w Zgierzu (Druk nr 8-2025), 

e) przyjęcia Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przeciwdziałania narkomanii oraz innym uzależnieniom na rok 2025 dla miasta 

Zgierza (Druk nr 40-2025). 

Ad. a) Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały: zmieniającej uchwałę Nr XXIX/348/16 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania (Druk nr 5- 2025), 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną – OPINIA NR 14. 
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Ad. b) Projekt uchwały omówiła R. Wolska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Zgierzu. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie: przyjęcia Miejskiego 

Programu Wspierania Rodziny dla miasta Zgierza na lata 2025 - 2027 (Druk nr 6-

2025), 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną – OPINIA NR 15. 

Ad. c) Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu 

potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Gminie Miasto Zgierz 

na rok 2025 (Druk nr 7-2025), 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną – OPINIA NR 16. 

Ad. d) Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 

Radna E. Krzewina zapytała, czy tylko mieszkańcy Zgierza będą mogli korzystać 

z Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego? Czy jest możliwość obejrzenia obiektu? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że nie widzi żadnych przeszkód, aby 

obejrzeć placówkę. Zadeklarował, iż po umówieniu dogodnego terminu zaproszenie 

zostanie wystosowane do wszystkich radnych.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu R. Wolska odnośnie 

pierwszego pytania powiedziała, że na ten moment placówka ma być tylko dla 

mieszkańców Zgierza. Wyjaśniła, iż jest tam 7 miejsc na pobyt stacjonarny  

i 10 miejsc na pobyt dzienny. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie: szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnym w Zgierzu 

(Druk nr 8-2025), 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną – OPINIA NR 17. 
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Ad. e) Projekt uchwały omówiła R. Malinowska Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Polityki Senioralnej UMZ. 

Przewodnicząca Komisji N. Wojtera przeszła do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie: przyjęcia Programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii 

oraz innym uzależnieniom na rok 2025 dla miasta Zgierza (Druk nr 40-2025). 

Wynik głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię 

pozytywną – OPINIA NR 18. 

Pkt 6 Pisma skierowane do Komisji 

Do Komisji wpłynął wniosek o nadanie Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca Krwi”. 

Komisja w głosowaniu za – 8, przeciw – 0, wstrzm. – 0 wydała opinię pozytywną,  

do wniosku o nadanie Tytułu Honorowego dla Pana Damiana Ryżlaka. 

Pkt 7 Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 12 lutego 2025 r. na godz. 16.30. 

Pkt 8 Przyjęcie protokołu z 5 posiedzenia Komisji 

Brak uwag do protokołu nr 5. 

Protokół nr 5 został przyjęty w głosowaniu: za – 8, przeciw – 0, wstrzym. -0. 

Pkt 9 Wolne wnioski 

Radny T. Dziedzic zapytał, jaka kwota została wydatkowana na sylwester 

organizowany dla seniorów? 

Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej UMZ  

R. Malinowska powiedziała, że na ten cel przeznaczona była kwota 50 tys. zł netto 

i taka też została wydatkowana.  

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował o organizowanym spotkaniu 

w związku z przygotowaniem do utworzenia Rady Seniorów. 

Pkt 10 Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


